

9D6N BEST OF TURKMENISTAN

ASHGABAT & ANCIENT MERV & TURKMENBASHI & YANGIKALA CANYON & DARVAZA

TRIP INCLUSIVE

- 04 nights' hotel accommodation in Ashgabat
- ❖ 01 night' hotel accommodation in Turkmenbashi
- 01 night' in Darvaza Tents Camping
- ❖ Daily breakfast at hotel and 01 Picnic Lunch and 01 Camp Dinner
- 04 full days sightseeing with entrance fee
- Round trip private service airport-hotel transfer
- English speaking tour guide service
- Round trip domestic flight ticket: Ashgabat Mary Ashgabat
- Round trip domestic flight ticket: Ashgabat Turkmenbashi Ashgabat
- Private Service
- Two bottles of 500ml drinking water (daily basis)
- Visa support to Turkmenistan, registration and travel pass

DAY 1 Depart KLIA

DAY 2 Ashgabat (Arrival) 阿什哈巴德 (抵达)

Upon arrival at capital city Turkmenistan - Ashgabat, meeting a new local representative/ tour guide who will greet you and transfer you to the hotel for check in.

*Remarks: All hotels standard check in time is 1400-1500pm afternoon.

抵达土库曼斯坦首都—阿什哈巴德机场,由接机人员或导游接机,入住酒店休息。

备注: 阿什哈巴德酒店的标准入住时间是下午 1400-1500

DAY 3 Ashgabat 阿什哈巴德

(BREAKFAST)

Breakfast serve at hotel. City tour in Ashgabat with visits of **Ertogrul Gazi Mosque** it honors Ertogrul, the father of Osman I, the founder of the Ottoman Empire. The mosque was raised in the core of Ashgabat, in Azadi road in the 90-s of the XX century. That is the reason this structure is called the Azadi Mosque. The Azadi Mosque is the largest one in Ashgabat and can accommodate up to 5,000 people at the same time. **Independence Park**, this Park is one of the city's attractions, embodying the spirit of modern Turkmenistan. Arch of Neutrality is a viewing platform. Some people see the Neutrality Monument as one of the most beautiful structures in the world; others think it is an architectural nightmare. However, they all call it one of modern Turkmenistan's brightest signs. **National Museum** - opened in 1998, the museum's 9 history halls houses the Turkmenistan's major collection of artifacts discovered at various excavation sites in Turkmenistan. Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense. Return to hotel at the end of the tour.

早餐后,游览阿什哈巴德的着名地标,**埃尔图鲁尔加齐清真寺**。它是以奥斯曼帝国建立者奥斯曼一世之父埃尔图鲁尔加齐的名字来命名的,该寺拥有四座叫拜楼,以及一座中央圆顶,建筑内部的室内装饰豪华,且饰有精美的彩色玻璃窗。接下来参观阿什哈巴德市**独立广场和中立门**,中立门主建筑高约 75 米,可以乘坐电梯通往观景台和咖啡厅。中立门的三个支撑脚,分别代表着新土库曼斯坦三个不可分割的基础:中立、独立和民族团结。之后前往**土库曼斯坦国家博物馆**,土库曼斯坦国家博 物馆由土耳其出资兴建,1998 正式对外开馆。向参观者展 示着 2 万多件展品,在这里游客可以更好的了解土库曼斯坦悠久的文化历史,很受游客喜欢午餐和晚餐将由当地导游建议,费用自理。行程结束后将送往酒店休息。



DAY 4 Ashgabat - Mary – Ashgabat 阿什哈巴德 - 马雷州(梅尔夫)- 阿什哈巴德 (BREAKFAST)

Breakfast serve at hotel, transfer to Ashgabat airport, first morning flight to Mary. Upon arrival, excursion to **Ancient Merv**. Merv, located at the former banks of the Murghab River, was the most important Silk Road hub in the region, and particularly thriving as regional capital under Seljuk Governor Sanjar. Merv is the collective name of five urban centers that existed under various different names in different periods

from the VI c BC up to the XVIII c AD. Returning to Mary, visiting **History Museum**. Visiting **Gonur Depe Sight** - from 1971 onwards archeological teams did discoveries that reveal the importance of this area as a possible fifth center of ancient civilization, next to Mesopotamia, Egypt, India and China. Afterwards transfer to Mary airport, flight for Ashgabat, arrival and transfer to your hotel.Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

早餐后,送往阿什哈巴德机场飞往**玛丽**。抵达后,前往**古梅尔夫**,古梅尔夫是中亚土库曼斯坦马雷州的一个绿洲城市。梅尔夫意为"湍急的流水",因为城畔的穆尔加布河流水甚急。古梅尔夫城在撒马儿罕和巴格达之间,是古代丝绸之路上的交通要道。这片宽阔的绿洲横跨了 4000 年的人类历史,有许多纪念性的建筑。之后参观**哥诺尔·德佩古城**,是公认最早的青铜文明起源地之一,历史可追溯到公元前 2200 年。随后,送往玛丽机场飞往**阿什哈巴德**。抵达后,送往酒店休息。



DAY 5 Ashgabat - Turkmenbashi - Yangikala - Turkmenbashi 阿什哈巴德 - 土库曼巴什 - 杨吉卡拉 - 土库曼巴什 (BREAKFAST)

Breakfast serve at hotel, transfer to Ashgabat airport for morning flight to **Turkmenbashi**. Upon arrival, transfer for **Yangikala Canyons** via Balkan Mountains - Impressive white, green and red limestone formations rise up from the desert sands. These cliffs are the remains of massive coastline and seabed of the pre-historical Parathetys Sea. This surreal landscape is impressive at any time of day, but sunset and sunrise offer particularly spectacular views. The area is reachable only by 4-wheel drive, passing through the Balkan Mountains and a vast highland area where camels, sheep and horses graze. Picnic lunch box in canyons. Discover the canyons by jeep and on foot. Return to Turkmenbashi and check in to hotel.

早餐后,前往阿什哈巴德机场飞往**土库曼巴什**。抵达后,乘坐四轮驱动到土库曼斯坦西北部探索最令人 叹为观止的景点 之一,**杨吉卡拉峡谷**。这里曾经是里海的一部分,里海的退缩造就了这一绝世景观,峡 谷的顶部曾经是里海的海岸线,峡谷的底部则曾经是海底。红色、褐色、粉色、黄色和白色的岩石点缀着峡谷的悬崖峭壁,绵延无尽的悬崖景色,既壮观又不乏秀美,柔和的夕阳照射峭壁上的沟壡上,形成漂亮的光影,五彩斑斓,此乃大自然的鬼斧神工,美不胜收。午餐将提供简单的便当,随后返回土库曼巴什送往酒店休息。午餐和晚餐将由当地导游建议,费用自理。



DAY 6 Turkmenbashi - Ashgabat - Darvaza 土库曼巴什 - 阿什哈巴德 - 达瓦札 (B,DINNER)

Breakfast serve at hotel, transfer to Turkmenbashi airport for morning flight to **Ashgabat**. City tour in Ashgabat with visits of **Nissa Historical Park** - located on a natural high platform at the foothills of the Kopetdag Mountains, Nissa owes its importance to the early Parthian rulers who took over control of the area in III c. BC. Turkmenbashi Spiritual Mosque and Mausoleum in Kipchak. Transfer to **Darvaza** in the Karakum Desert, with visit of **Erbent Desert Community** on the way. Darvaza, the center of a gas-rich area in the heart of the Karakum desert attracts travelers from all over the world because of its unique burning crater that offers a particularly spectacular view in the dark.

Experience your night with stay in Tent Camping in Darvaza desert area.

- Public share toilet and bathroom. Prepare your own toiletries.
- Fire camp dinner will be served.
- Each camp accommodate for 2 persons; no triple sharing option, thrid person or singular surcharge apply for single camp.
- Sleeping bags are provided.

早餐后,前往土库曼巴什机场返回**阿什哈巴德**。抵达后,前往**尼萨古城**位于土库曼斯坦首都阿什哈巴德市西北 18 公里处,科佩特山麓上。尼萨古城坐落在一个不规则的五边型山丘上,是座土木结构的城堡,安息帝国位于罗马帝国与汉朝中国之间的丝绸之路上,是当时中亚的商贸中心。安息帝国是一个由不同文化组成的国家,它在很大程度上吸纳了包括波斯文化、希腊文化及其他地区文化的艺术、建筑、宗教信仰等。接下来,接下来前往位于卡拉库姆沙漠的小镇达瓦札。1971 年当前苏联地质学家进行钻探时,

意外地发现了一个充满天然气的地下洞穴。钻探装置下的一片泥土倒塌,留下一个直径约 50-100 米的大洞。为了防止有毒气体外泄,他们决定点燃漏出来的天然气。至今,这洞口的火焰从未间断过。当地人称之为地狱之门。

体验在达瓦扎沙漠的露营帐篷

- ❖ 共用浴室,请自备洗漱用具
- ❖ 将提供营火会晚餐
- ❖ 每两个人一个帐篷,第三位或单独旅行者将安排单独帐篷以及有额外收费
- ❖ 将提供睡袋



DAY 7 Darvaza - Ashgabat 达瓦札 - 阿什哈巴德

(BREAKFAST)

Breakfast serve at camp, drive to Ashgabat. Arrival in Ashgabat early afternoon. Free evening on your own to explore the city. Check-in to hotel. Lunch & dinner will be suggest by local guide at your preference and expense.

早餐后,返回阿什哈巴德。抵达阿什哈巴德后全天自由活动。午餐和晚餐将由当地导游建议,费用自理。

DAY 8 Ashgabat (Departure) 阿什哈巴德(出境)

(BREAKFAST)

Breakfast serve at hotel, free at own leisure until the meeting time for transfer to airport for flight departure. 早餐后,自由活动,直至约定时间送往机场。

DAY 9 Arrival KLIA

Travel dates : Daily departure basis

Hotel : 3*, 4* & 5* as per traveler's preference and budget

Airline : Turkish air

Average Price : RM14,899++ per person (Min 2pax to go)

RM14,199++ per person (Min 4pax to go)

RM13,899++ per person (Min 6pax to go)

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621



Please Click here

Email: info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com

Tel : +603- 9074 8699 Fax : +603- 9074 8599 H/P : +6016-222 4621

Website: www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City

SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar

Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn,

43200 Cheras Selangor, Malaysia.